

# 安達產險

## 重要聯絡資訊及防詐騙提醒

CHUBB®



對外聯絡代表號  
(02) 8758-1800



簡訊通知代表號  
0911516827  
0961592386  
0903446279



官方網站連結開頭  
<https://www.chubb.com/tw-zh/>

### 防詐騙提醒

- 慎防假冒網站：僅透過以上官方網址查詢或辦理業務。
- 核實來電：所有官方來電皆由以上代表號撥出，若有疑問請立即撥打客服專線。
- 確認簡訊：僅信任由以上簡訊門號發出的通知，避免回覆可疑簡訊。

若有疑慮，請立即聯絡我們

- 客服專線：0800-339-899 或 0800-608-989
- 客服信箱：CustomerService.TW@Chubb.com

# Chubb TW

## Contact information and Fraud Prevention Reminder

CHUBB®



External contact representative number  
(02) 8758-1800



SMS notification representative number  
0911516827  
0961592386  
0903446279



Official website link  
<https://www.chubb.com/tw-zh/>

### Fraud Prevention Reminder

- Beware of fake websites: Only use the official website above for inquiries or transactions.
- Verify incoming calls: All official calls are made from the representative numbers above. If in doubt, please immediately call the customer service hotline.
- Confirm text messages: Only trust notifications sent from the text message numbers above and avoid replying to suspicious texts.

If you have any concerns, please contact us immediately.

- Customer service hotline: 0800-339-899 or 0800-608-989
- Customer service email: [CustomerService.TW@Chubb.com](mailto:CustomerService.TW@Chubb.com)

# 安達產險

## 重要聯絡資訊及防詐騙提醒

CHUBB®



裝置險其他簡訊通知代表號

0931181277

### 防詐騙提醒

- 慎防假冒網站：僅透過以上官方網址查詢或辦理業務。
- 核實來電：所有官方來電皆由以上代表號撥出，若有疑問請立即撥打客服專線。
- 確認簡訊：僅信任由以上簡訊門號發出的通知，避免回覆可疑簡訊。

若有疑慮，請立即聯絡我們

- 客服專線：0800-339-899 或 0800-608-989
- 客服信箱：CustomerService.TW@Chubb.com

# Chubb TW

## Contact information and Fraud Prevention Reminder

CHUBB®



Device insurance other  
SMS notification representative number

0931181277

### Fraud Prevention Reminder

- Beware of fake websites: Only use the official website above for inquiries or transactions.
- Verify incoming calls: All official calls are made from the representative numbers above. If in doubt, please immediately call the customer service hotline.
- Confirm text messages: Only trust notifications sent from the text message numbers above and avoid replying to suspicious texts.

If you have any concerns, please contact us immediately.

- Customer service hotline: 0800-339-899 or 0800-608-989
- Customer service email: [CustomerService.TW@Chubb.com](mailto:CustomerService.TW@Chubb.com)